
	

	
Referat	af	afdelingsbestyrelsesmøde	d.03.08.2016	kl.	17.30	
Fælleshuset	i	34A	
	
	
Deltagere:	Qasir,	Karin,	Karsten,	Jannie,	Gertrud	og	Steen	BJ	
Afbud:	Svend	
Uden	afbud:	Kirsten	
Gæst:	Trine	Sander	
	
Dagsorden	

1. Valg	af	dirigent	og	referent	
2. Godkendelse	af	dagsorden	
3. Trine	ang.	ABC	2017-20	
4. Godkendelse	af	referat	fra	sidste	møde	
5. Nyt	fra	administrationen/opfølgning	af	punkter	fra	sidst/møde	med	politiet	
5a	Møde	med	Solhusene	og	Banehegnet	
6. Budgetkontrol/budget	2017/aktionsliste	
7. Kommende	møder/	kurser	
8. Godkendelse	af	dagsorden	til	beboermødet/udkast	til	forslag	om	

overvågning/adgangskontrol	i	kælderrum	
9. Høstfest	
10. Nyt	fra	styregruppen	og	ABC	
11. Post	til/fra	Bo-Vest	
12. Nyt	fra	kassereren	
13. Nyt	fra	udvalgene/aktiviteterne	
14. Evt.							

	

ad	1	 Dirigent	Karin,	ref.	Gertrud	



ad	2	 Dagsorden	godkendt	med	tilføjelse	af	pkt.	5a	
	
af	3	 Trine	fremlagde	i	korte	træk	de	overordnede	mål	for	samarbejdet	med	

	ABC	2017	–	17.	Der	lægges	vægt	på	at	få	et	mere	synligt	samarbejde			
med		kommune,	sundhedshuset	mv.	Trine	skal	til	møde	i	LB	d.	16.8.	Vi	
fik	udleveret	det	skriftlige	materiale,	så	alle	har	god	mulighed	for	at	
orientere	sig	inden	beboermødet.	Trine	deltager	desuden	på	vores	
afdelingsmøde	d.	7.9.	og	på	beboermødet.	
	

ad	4	 Referat	fra	sidst	godkendt	
	
ad	5	 Fællesspisningen	har	afsluttet	og	afleveret	deres	regnskab	til	Steen.	

Overskud	på	2093,50	er	indsat	på	konto	til	brug	ved	opstart	af	ny		
fællesspisning	eller	lignende.	
Nogle	beboere	i	nr.	38	og	42	har	fået	brev	om	forbud	mod	fodring	af	
fugle.	
Steen	har	kontaktet	advokat	for	Islamisk	Kulturcenter	på	Roskildevej	
og	har	fået	sat	en	stopper	for	deres	annoncering	om	parkering	i	
Blokland.	Andet	kan	vi	ikke	gøre	på	nuværende	tidspunkt.	
D.	26.7.	havde	vi	møde	med	politiet	ang.	generende	biltrafik	i	aften	og		
nattetimerne,	ulovlige	parkeringer,	uønsket	trafik	i	kældergang	4	og	
hashhandel.	
Et	udmærket	møde	med	”vores”	betjent	Anders	og	en	repræsentant	for	
SSP.	På	et	af	pulterrummene	i	gang	4	er	der	påsat	hængelås,	som	ikke		
tilhører	lejeren	af	rummet.	Vi	aftalte,	at	driften	skal	klippe	låsen	og	
melde	til	politiet,	hvis	rummet	indeholder	ting,	som	ikke	bør	være	der.	
Anders	understregede	vigtigheden	af,	at	beboerne	anmelder	ulovlige	
parkeringer,	ulovlig	aflæsning	af	affald,	uforsvarlig	kørsel	mv.	
Anmeldelserne	kommer	i	politiets	døgnrapport	og	har	værdi,		selvom	
man	ikke	skal	regne	med	at	politiet	står	her,	hver	gang	vi	ringer.	
Anmeldelser	kan	ske	anonymt.	
Anders	melder	tilbage	om	regler	for	opsætning	af	skilte	med	
parkeringsanvisninger/forbud.	

ad	5a	 Hans	fra	Solhusenes	afd.bestyrelse	har	henvendt	sig	til	Qasir	om	at	



mødes	med	os	og	Banehegnets	bestyrelse	ang.	fremtidigt		
driftssamarbejde.	Efter	nogen	diskussion	enedes	vi	om,	at	Qasir	melder	
tilbage	til	Hans	og	beder	ham	stå	for	indkaldelse	efter		
d.	14.	september.	
	

ad	6	 Budgetkontrol	gennemgået.	Økonomien	ser	som	sædvanligt	fin	ud.	
	 Intet	nyt	på	aktionslisten	
	
ad	7	 10.8.	aktivitetsgruppemøde	
	 11.8.	grønt	udvalg	kl.	15.30	–	16.30	,		høstfestudvalg	kl.	16.30-18.00	
	 17.8.	kl.	10-12	styregruppemøde	
	 4.9.	høstfest	

9.9	kl.	13-18	status	om	Børn	bygger	byen	
	

ad		8	 Dagsorden	godkendt,	omdeles	senest	d.	17.8.	
	 indkomne	forslag	uddeles	senest	d.	31.	8		
	 Forslag	om	overvågnet	godkendt	
	 Steen	indhenter	tilbud	fra	DKT,	som	vi	skal	have	inden	d.	7.9.	
			 Forslag	om	adgangskontrol	ændres,	så	det	kun	omfatter	kældergang	4	
	
ad	9	 Vi	afventer	resultatet	af	planlægningsmødet	d.	11.9.	
ad	10	 Intet	
ad	11	 intet	-		Punktet	udgår	
ad	12	 intet	
	
ad	13	 Qasir	og	Gertrud	har	været	på	indflytterbesøg.	Kun	få	indflytninger	de	

sidste	3	mdr.	 	
	 Qasir	laver	ny	demonstration	af	stenovn	snarest.	Han	beder	os	hjælpe.	
	 Alle	opfordres	til	at	hjælpe	med	til	at	få	gang	i	petanque.	
	 De	faste	aktiviteter	starter	igen	i	september.	
ad	14	 intet	
	
referent	Gertrud	d.	4.9.16	

	


